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P r o t o k ó ł   Nr XXXIII/2022 

z sesji Rady Gminy Bliżyn, która odbyła się w dniu 29 marca 2022r.  

w świetlicy OSP w Bliżynie. 

W obradach sesji uczestniczyli: 

1) Marcin Jasiński – Zastępca Komendanta Powiatowego Straży Pożarnej w Skarżysku-Kam. 

2) Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn 

3) Michał Jędrys– Sekretarz Gminy Bliżyn 

4) Beata Ozan – Skarbnik Gminy Bliżyn 

5) Joanna Dudek – obsługa prawna 

6) Zdzisław Kuźdub – inspektor ds. p.poż. w Urzędzie Gminy Bliżyn 

7) Grzegorz Patura – obsługa informatyczna 

8) Anna Kowalik – obsługa Rady 

9) Jacenty Kita – Redaktor Naczelny Samorządowego Informatora Gminy Bliżyn 

10) strażacy OSP 

11) Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

12) Radni zgodnie z załączoną listą obecności 

 

Zatwierdzony porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał podjętych na 

    ostatniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

    a) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bliżyn na lata 2022- 

        2035, 

    b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2022 rok, 

    c) udzielenia pomocy finansowej, 

    d) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Bliżyn dla 

        zaspokojenia potrzeb mieszkańców, 

    e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

        Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień na lata 2022-2025, 

    f) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

        zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2022 roku, 

    g) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 

        pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zmianę rodzaju urzędowej nazwy 

        miejscowości oraz zniesienie urzędowej nazwy miejscowości, 

    h) przekazania petycji według właściwości, 

    i) udzielenia pomocy rzeczowej Zarządowi Głównemu Państwowej Służby Ukrainy Do 

        Spraw Nadzwyczajnych w Obwodzie Lwowskim. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za 2021 rok. 

8. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad sesji: 

Ad. 1 

Trzydziestą trzecią w kadencji sesję Rady Gminy Bliżyn otworzył i poprowadził Jacek 

Krzepkowski – Przewodniczący Rady Gminy Bliżyn.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że w świetle Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady z dnia 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych i ustawą o samorządzie gminnym obrady Rady Gminy 

Bliżyn są transmitowane i nagrywane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Poinformował dalej, że ze względu na obowiązujący stan zagrożenia epidemicznego w kraju 

dzisiejsza sesja została przygotowana z zachowaniem wszystkich środków ostrożności.  

Po przywitaniu wszystkich obecnych Przewodniczący Rady poinformował zebranych, że  

w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na ustawowy skład Rady 15 radnych, w związku  

z czym uchwały podejmowane na sesji są prawomocne.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt porządku obrad sesji, do którego Wójt 

Gminy pismem z dnia 21 marca 2022r. wniósł o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Zarządowi Głównemu Państwowej Służby Ukrainy Do Spraw 

Nadzwyczajnych w Obwodzie Lwowskim. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekt tej uchwały rozpatrzyć w punkcie 6 lit. i). 

Do porządku obrad sesji nie zgłoszono innych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad 

projektu uchwały zgłoszonego przez Wójta: 

1) Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Zarządowi Głównemu Państwowej Służby Ukrainy Do Spraw Nadzwyczajnych  

w Obwodzie Lwowskim w punkcie 6 lit. i) głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, 

głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym wniosek został przyjęty przez Radę. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem porządku obrad sesji łącznie 

z przyjętym wnioskiem. 

Za przyjęciem porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy łącznie z przyjętym wnioskiem 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy łącznie z przyjętym wnioskiem został 

przyjęty przez Radę. 

Ad. 2 

W związku z nie zgłoszeniem uwag do protokołu z obrad XXXII sesji Rady Przewodniczący 

Rady wniósł o jego przyjęcie. 

Za przyjęciem protokołu z obrad XXXII sesji Rady, która odbyła się w dniu 28 lutego 2022r. 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym protokół z XXXII sesji został przyjęty przez Radę. 

Ad. 3 

W punkcie 3 porządku obrad Mariusz Walachnia – Wójt Gminy Bliżyn przedstawił 

informację o swojej pracy między sesjami oraz informację o realizacji uchwał podjętych na 

ostatniej sesji (informacje w załączeniu). 

Ad. 4 

Wystąpienia zaproszonych gości:  

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał Mariusz Walachnia – Wójt Gminy nawiązując 

do pozyskania ciężkiego samochodu dla OSP Bliżyn. Na dzisiejszej sesji w zmianach do 

budżetu zaplanowana jest dotacja dla Wojewódzkiej Straży Pożarnej. Jednostka OSP Bliżyn 

obsługuje prawie połowę zdarzeń w gminie i dysponuje samochodem który został zakupiony 

w ubiegłym roku za kwotę 15tys.zł. Dlatego Wójt prosił o przekazanie podziękowań 

Komendantowi Powiatowemu Marcinowi Machowskiemu za możliwość pozyskania  

samochodu. Należy tylko dokonać przeróbki garażu ze względu na wysokość samochodu. 

Marcin Jasiński – z Powiatowej Straży Pożarnej w Skarżysku-Kam. podziękował Wójtowi za 

współpracę i Radzie Gminy za wsparcie na piec centralnego ogrzewania. Samochód przekazany 

dla OSP Bliżyn jest młodszy o 24 lata od tego, który posiada jednostka. Jednostka OSP Bliżyn 
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często wyjeżdża do zdarzeń, strażacy są dobrze wyszkoleni dlatego komendant wojewódzki 

podjął słuszną decyzję o przekazaniu samochodu. 

Ad. 5 

Interpelacje radnych złożone w formie pisemnej i ustnej: 

Krzysztof Jurek 

Proszę o zabezpieczenie pieniędzy w budżecie gminy z przeznaczeniem na renowację placu 

zabaw przy Placu Broel Platerów w Bliżynie. Obiekt ten został wykonany jako pierwszy  

w naszej miejscowości i wymaga już pilnego remontu. Z placu zabaw korzysta wiele dzieci  

z okolicznych bloków a także z placówek oświatowych. 

Monika Gruszczyńska, Jacek Krzepkowski, Genowefa Supernat, Szymon Mastalerz –  

Z informacji o wysokości wolnych środków wynikających z rozliczenia 2021 roku wynika, iż 

do końca 2022 roku w budżecie pozostała do rozdysponowania kwota 883.402,57zł. W związku 

z powyższym zwracamy się z prośbą o wykorzystanie części wolnych środków w celu 

zabezpieczenia na projekty kanalizacyjne w sołectwach: Mroczków, Płaczków, Górki, Pięty-

Sołtyków, w wysokości umożliwiającej przygotowanie dokumentacji w niezbędnym zakresie. 

Pragniemy nadmienić, iż z dotychczasowych ustaleń wynika, iż w kolejnych naborach 

wniosków Gmina będzie aplikowała o środki na budowę kanalizacji w w/w sołectwach. 

Natomiast pierwszeństwo przy przyznaniu dofinansowania mają wnioski posiadające 

kompletną dokumentację techniczną. 

Aneta Smulczyńska 

- Zgodnie z art. 24 ust.3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2019r. poz.506) oraz działając w imieniu mieszkańców sołectwa Kopcie, kieruję do Pana 

Wójta interpelację w sprawie wykonania prac remontowych drogi gminnej na terenie sołectwa 

Kopcie tj.: 

1) usunięcie ubytków w nawierzchni bitumicznej drogi dojazdowej do miejscowości (od drogi 

powiatowej nr 0437T), 

2) usunięcie ubytków w nawierzchni bitumicznej drogi prowadzącej przez miejscowość. 

Zły stan techniczny nawierzchni: uszkodzenia jezdni i liczne dziury w drodze, stwarzają 

zagrożenie bezpieczeństwa użytkowników drogi oraz grożą uszkodzeniem pojazdów, 

poruszających się ww. trasą. Mając na uwadze powyższe, uprzejmie proszę o sprawne podjęcie 

niezbędnych działań. 

- Zgodnie z art. 24 ust.3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2019r. poz.506) oraz działając w imieniu mieszkańców sołectwa Odrowążek, kieruję za 

pośrednictwem Pana Wójta do Zarządu Dróg Powiatowych w Skarżysku-Kamiennej – 

interpelację w sprawie wykonania prac remontowych drogi powiatowej 0446T na terenie 

sołectwa Odrowążek, polegających na usunięciu ubytków w nawierzchni bitumicznej. 

Dokonanie ww. remontów cząstkowych jezdni, ma na celu poprawę bezpieczeństwa 

użytkowników drogi. Mając na uwadze powyższe, proszę o pozytywne rozpatrzenie niniejszej 

interpelacji i nadanie biegu sprawie. 

- Zgodnie z art. 24 ust.3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz.U.  

z 2019r. poz.506) oraz działając w imieniu mieszkańców sołectwa Odrowążek, zwracam się do 

Pana Wójta o wystąpienie do Zakładu Energetycznego w sprawie przycięcia / skrócenia gałęzi 

drzew rosnących w bezpośrednim sąsiedztwie linii energetycznej – szczególnie przy posesjach 

nr: 93, 98, 107 i 110. Rozrastające się drzewa naruszają zasady bezpieczeństwa, a przy silnym 

wietrze mogą spowodować uszkodzenie linii energetycznej i czasowe braki w dostępie do 

prądu. Mając na uwadze powyższe, uprzejmie proszę o sprawne podjęcie niezbędnych działań. 
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Interpelacje radnej złożone w formie pisemnej: 

Dorota Cukrowska 

- Zwracam się z prośbą o uzupełnienie wszystkich ubytków w asfalcie na ul. Zafabrycznej, 

stanowią one bardzo duże zagrożenie dla jeżdżących samochodów i rowerzystów. Zwracam się 

z prośbą o pozytywne załatwienie przedstawionej sprawy. 

- Zwracam się z prośbą o uprzątnięcie piachu z ul. Henryków po stronie lewej i prawej do mostu 

na ul. Langiewicza w Bliżynie. Stanowi on bardzo duże zagrożenie dla jeżdżących tam często 

rowerzystów, dzieci na rolkach i innych spacerujących. Zwracam się z prośbą o pozytywne 

załatwienie przedstawionej sprawy. 

W tym punkcie porządku Wiesław Gregiel zapytał w imieniu mieszkańców Wojtyniowa 

dlaczego tak długo leży eternit na posesjach i nie jest zabrany natomiast Grzegorz Wróbel 

prosił o przybliżenie możliwości prawnych renowacji stoczków, źródełek wody znajdujących 

się na prywatnych posesjach w celu zabezpieczenia w sytuacjach kryzysowych wody pitnej 

oraz możliwości likwidacji dzikich wysypisk śmieci w lasach. 

Odpowiedzi na powyższe interpelacje i pytania udzielił Wójt informując, że w ramach 

posiadanych środków zostaną wymienione bądź wyremontowane we własnym zakresie 

urządzenia znajdujące się na placach zabaw. Projektowanie kanalizacji zostało ujęte w budżecie 

gminy ale w większości ich realizacja wykracza poza rok bieżący. Zostanie ogłoszony przetarg 

w pierwszej kolejności na projekt o który pytają radni i w przypadku wystąpienia potrzeby 

dołożenia środków zostanie to uwzględnione. Naprawy cząstkowe dróg po okresie zimowym 

zostały rozpoczęte. W przypadku Kopci w opracowaniu jest dokumentacja techniczna, która 

pozwoli na złożenie wniosku o dofinansowanie. Pozostałe interpelacje radnej Anety 

Smulczyńskiej zostaną przekazane właściwym instytucjom. Eternit z posesji jest zabierany raz 

w roku i nie można tego zadania podzielić na części ze względu na otrzymywaną z tego tytułu 

dotację. W roku bieżącym eternit będzie zabrany na przełomie miesiąca lipca i sierpnia. 

Renowacja stoczków czy źródeł wody nie może być wykonana z pieniędzy publicznych. 

Wymaga to zgody właściciela i może być tylko wykonana we własnym zakresie bądź w czynie 

społecznym. Usunięcie śmieci z lasów może odbywać się albo poprzez szukanie sprawcy albo 

poprzez obciążenie właściciela działki. Są organizowane akcje „Sprzątanie świata” w ramach 

których zebrane śmieci są odbierane przez gminę. 

Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał Przewodniczący Rady zgłosił 

wniosek o odstąpienie od odczytywania uzasadnień i załączników do projektów uchwał. 

Za przyjęciem wniosku Przewodniczącego Rady głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, 

głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym wniosek został przyjęty przez Radę. 

Ad. 6  

a) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bliżyn na lata 2022-2035 odczytała Beata Ozan – Skarbnik Gminy. Omówiła również 

poprawkę zgłoszoną przez Wójta polegającą na zastąpieniu wpisanej w załączniku Nr 3 – 

objaśnieniach błędnie kwoty „2.062.357,25zł” kwotą „2.329.149.15zł”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem poprawki w załączniku Nr 3 

do uchwały. 

Za przyjęciem poprawki w załączniku Nr 3 – objaśnienia zmian wprowadzonych do wartości 

przyjętych w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022-2035 Gminy Bliżyn, do projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bliżyn 

na lata 2022-2035 polegającej na zastąpieniu kwoty „2.062.357,25zł” kwotą „2.329.149.15zł” 
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głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym poprawka została przyjęta przez Radę. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały łącznie  

z przyjętą poprawką. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bliżyn na lata 2022-2035 łącznie z przyjętą poprawką głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku z czym Rada Gminy podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/235/2022 w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bliżyn na lata 2022-2035 łącznie z przyjętą poprawką. 

b) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2022 rok 

odczytała Beata Ozan – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja 
Sławomir Młodawski poprosił o wyjaśnienie o co chodzi z remontem garażu w OSP Bliżyn. 

Wójt wyjaśnił, że ze względu na wysokość samochodu należy podnieść belki stropowe. 

Zostanie to sfinansowane ze środków pochodzących ze zbycia samochodu będącego  

w posiadaniu OSP Bliżyn. 

Aneta Smulczyńska nawiązała do zaproponowanej w zmianach do budżetu kwoty 440tys.zł 

na zapłatę odszkodowania w wyniku zawartej ugody z firmą M-Bruk. Zapytała Wójta  

o mediacje, dlaczego zakończono je taką kwotą. 

Wójt wyjaśnił, że na wszystkich komisjach omawiał ten temat i przedstawiał wyniki mediacji. 

Faktury za wykonane prace w szkołach zostały pomniejszone o odsetki wynikające  

z nieterminowego wykonania zadania. W wyniku trwających mediacji ustalono ostateczną 

kwotę odszkodowania 440tys.zł ale to będzie zapłata za roboty wykonane. Płatność ma nastąpić 

do 30 kwietnia. Podjęta w tej sprawie decyzja w zakresie wysokości odszkodowania wynikała 

z faktu, że wynik sporu na drodze postępowania sądowego był niepewny i trwający 2-3 lata 

dlatego takie rozwiązanie uznano za najlepsze aby doprowadzić do zamknięcia sprawy. Na 

opóźnieniach w realizacji zadania gmina i tak zaoszczędziła 400tys.zł. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bliżyn na 2022 rok 

głosowało 9 radnych, głosów przeciwko – 1, głosów wstrzymujących się – 3, w związku z czym 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIII/236/2022 w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie Gminy Bliżyn na 2022 rok. 

c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej odczytała Beata Ozan – 

Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej głosowało 12 radnych, 

głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku z czym Rada Gminy podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/237/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

d) 

Projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Bliżyn dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców odczytał Michał Jędrys – 

Sekretarz Gminy. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Bliżyn dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada Gminy podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/238/2022 w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Bliżyn dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych Uzależnień na lata 

2022-2025 odczytał Michał Jędrys – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych 

Uzależnień na lata 2022-2025 głosowało 12 radnych, głosów przeciwko – 1, głosów 

wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada Gminy podjęła Uchwałę  

Nr XXXIII/239/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Innych 

Uzależnień na lata 2022-2025. 

f) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2022 roku odczytał Michał 

Jędrys – Sekretarz Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja 

Nawiązując do interpelacji złożonej na poprzedniej sesji dotyczącej podjęcia działań w zakresie 

bezdomnych zwierząt oraz do widocznych takich sytuacji stwierdzonych przy okazji objazdu 

komisji Krzysztof Jurek prosił o kontrole i zwrócenie szczególnej uwagi właścicielom 

zwierząt o ich pilnowanie, by znajdowały się na swoich posesjach stwarzając im jednocześnie 

warunki nie zagrażające ich życiu i zdrowiu. 

Sławomir Młodawski zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza Gminy co stanie się ze środkami 

zaplanowanymi w programie w kwocie 54tys.zł w przypadku ich nie wykorzystania. 

Sekretarz Gminy wyjaśnił, że środki te są planowane na podstawie wydatków we 

wcześniejszych okresach. Kontrole, o których mówił radny Krzysztof Jurek będą 

przeprowadzane. Prosił o ewentualne sygnały w tych sprawach.  

Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bliżyn w 2022 roku głosowało  

12 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku z czym Rada 

Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIII/240/2022 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Bliżyn w 2022 roku. 

g) 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zmianę rodzaju urzędowej 
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nazwy miejscowości oraz zniesienie urzędowej nazwy miejscowości odczytał Michał Jędrys 

– Sekretarz Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja 

Jacek Krzepkowski zwrócił się do Wójta o przybliżenie tematu zapytując jednocześnie czy 

podjęcie tej uchwały wymusiło rozporządzenie Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii  

z 21 lipca 2021r. w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów. 

Wójt wyjaśnił, że uchwała ta początkowo wywołała kontrowersje na posiedzeniach komisji. 

Ma ona charakter tylko porządkujący i sankcjonujący obecną sytuację. Gdybyśmy tej uchwały 

nie podjęli to w Kucębowie numeracja byłaby ciągła bez podziału na Kucębów: Górny, Dolny, 

Odcinek i Borek. Nie ma to nic wspólnego z układem sołectw i układem okręgów wyborczych. 

Jacek Krzepkowski zapytał, czy podjęcie tej uchwały będzie obciążało finansowo 

mieszkańców, na co Wójt odpowiedział przecząco. 

Krzysztof Olczyk wyraził swoją opinię, że wolałby aby wprowadzić nazewnictwo ulic  

w Kucębowie, czyli jedną miejscowość Kucębów z czterema ulicami. 

Wójt wyjaśnił, że takie rozwiązanie wprowadziłoby spore zamieszanie zarówno  

w dokumentach jak i stanowiłoby obciążenie finansowe dla mieszkańców. Ponadto takie 

zmiany wiążą się z konsultacjami społecznymi. 

Krzysztof Olczyk uważa, że w dowodach osobistych już nie wpisuje się miejsca zamieszkania 

a w przypadku zmian w innych dokumentach mieszkańcy ponieśliby koszty ale numeracja 

byłaby właściwie uporządkowana. 

Wójt uważa, że jest to temat na przyszłość natomiast na dzień dzisiejszy podjęcie uchwały jest 

konieczne bo w przeciwnej sytuacji wprowadziłoby zamieszanie w obowiązującej numeracji  

w przypadku nadania numeru porządkowego nowo wybudowanym budynkom. Nadawanie 

nazw ulicom wymaga innych prawnych procedur łącznie z konsultacjami społecznymi  

i referendum lokalnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w podstawie prawnej uchwały błędnie wskazano 

publikator ustawy o samorządzie gminnym – wpisano Dz.U. z 2021r. poz.1372 a powinno być 

Dz.U. z 2022r. poz.559. Jeżeli nie usłyszy sprzeciwu błąd ten zostanie poprawiony. Sprzeciwu 

nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zmianę rodzaju urzędowej 

nazwy miejscowości oraz zniesienie urzędowej nazwy miejscowości głosowało 12 radnych, 

głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 1, w związku z czym Rada Gminy podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/241/2022 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Świętokrzyskiego o zmianę 

rodzaju urzędowej nazwy miejscowości oraz zniesienie urzędowej nazwy miejscowości. 

h) 

Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości odczytała Agnieszka 

Świercz – Zastępca Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja 

Sławomir Młodawski nawiązał do tematyki poruszonej w petycji dotyczącej zakazu palenia 

drewnem i uważa, że wszystkie sejmiki w kraju powinny wystąpić do rządu celem zmuszenia 

go do renegocjacji porozumienia Unii Europejskiej ratyfikowanego w 2016r. w Paryżu w tym 

zakresie. W przypadku zakazu palenia drewnem, ekogroszkiem czy peletem pojawi się problem 

ogrzewania mieszkań patrząc obecnie na ceny gazu. Generowanie CO2  do atmosfery w okresie 
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rocznym przez obywateli zarówno w Polsce jak i w Unii nie jest wysokie w porównaniu  

z takimi wskaźnikami np. generowanymi podczas lotu samolotów. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości głosowało  

13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada 

Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIII/242/2022 w sprawie przekazania petycji według 

właściwości. 

i) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Zarządowi Głównemu Państwowej 

Służby Ukrainy Do Spraw Nadzwyczajnych w Obwodzie Lwowskim odczytał Michał Jędrys 

– Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały.  

Dyskusja – brak chętnych. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Zarządowi Głównemu 

Państwowej Służby Ukrainy Do Spraw Nadzwyczajnych w Obwodzie Lwowskim głosowało 

13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku z czym Rada 

Gminy podjęła Uchwałę Nr XXXIII/243/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Zarządowi Głównemu Państwowej Służby Ukrainy Do Spraw Nadzwyczajnych  

w Obwodzie Lwowskim. 

Ad. 7 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad sesji to jest sprawozdań z działalności 

Komisji Rady za 2021 rok, które otrzymali wszyscy radni Przewodniczący Rady zapytał, czy 

ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z tym, że nie było chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania nad przyjęciem sprawozdań. 

Za przyjęciem łącznie sprawozdań z działalności wszystkich komisji rady za 2021 rok 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwko – 0, głosów wstrzymujących się – 0, w związku  

z czym sprawozdania zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. 8 

Informacje, komunikaty i oświadczenia: 

Sławomir Młodawski podziękował mieszkańcom gminy za rzetelne podejście do noszenia 

maseczek, które już od dnia wczorajszego nie obowiązują w miejscach publicznych. 

Podziękował również Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad za naprawę ubytków 

na drodze krajowej Nr 42 oraz Dyrekcji Polskich Linii Kolejowych za remont chodnika  

w okolicy przejazdu kolejowego na drodze Bliżyn-Majdów. Prosił również przewoźników 

busów o wywieszenie rozkładów jazdy. 

Jacek Krzepkowski potwierdził wywieszenie rozkładów jazdy w jego sołectwie. Przypomniał 

również radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych. Z upoważnienia Starosty 

przekazał podziękowania za podjęcie uchwały o dofinansowaniu inwestycji drogowej na 

terenie naszej gminy. 

Monika Gruszczyńska poddała pod rozwagę pozyskanie nowego samochodu strażackiego dla 

jednostek z terenu gminy posiadających bardzo wysłużone wozy, szczególnie w przypadku 

pojawienia się możliwości pozyskania większego dofinansowania. 

Wójt widzi taką szansę, ale w chwili obecnej nie ma jeszcze ustalonych ani zasad ani wysokości 

dofinansowania. 
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Ad. 9 

Obrady sesji trwały od godz. 1305 do godz. 1432. 

Trzydziestą trzecią sesję Rady Gminy Bliżyn zamknął Jacek Krzepkowski – Przewodniczący 

Rady dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokolant 

 

Anna Kowalik 


